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Polywed offers a comprehensive range of tile grouts manufactured to 

the highest standards. Whatever your choice, tiles are its width of joint 

and function of the tiled background, for flooring and walls or pools. 

There is a Polywed grout that you can completely trust for quality and 

lasting performance. 

GROUT
PRODUCT CATALOGUE



TOGETHER WE BUILD
POLYWED’S

Overview

The Progressive Center Company is a privately held industrial company that was founded in 
1988 in Jeddah, Saudi Arabia. Our company specializes in locally manufacturing a 
comprehensive series of high-performance Building Materials and advanced construction 
chemicals. For more information on our products and services please visit our website 
www.polywed.com.sa

Polywed continuously formulates products that are easy and fast to apply. Thus 
we deliver higher productivity and benefits to the end-user such as shorter repair 
deadlines and minimum inconvenience

EASY TO APPLY01

Our products are designed precisely to endure the weather conditions in our 
geographic region. Extreme heat, big temperature disparities, and high load are 
foreseen and neutralized with modern chemical formulas.

LOCALY TAILORED02

Our products have been selected so that you can easily find the right product for 
your individual construction case and conditions. This optimizes costs and 
extends the life of the coatings.

SPECIALIZED PRODUCTS03

Some of our products are specifically designed to prevent their emergence and 
development. This not only eases the maintenance of coatings but also gives 
provides users with a healthy living environment

RESISTANCE TO MICROORGANISMS04

For more technical  information please visit www.polywed.com.sa
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For more technical  information please visit www.polywed.com.sa



Antibacterial Grout

Hygienic anti-microbial tile grouts.

AREAS FOR USE

1- Hospitals and clinics

2- Kitchens and Food processing areas

3- Schools and nurseries

Pool Grout

An improved tile adhesive that works in various environmental conditions and bonds all types of ceramic and natural 

stone tiles.

AREAS FOR USE

1- Suitable for dry & wet conditions

2- Suitable for ceramic tiles and marble

3- In residential and commercial buildings

G1

Poly Grout 

A German Formulated Grouting System available in 15 colors.

AREAS FOR USE

1- Grouting of walls and floors joints subjected to a varying range of dry or humid conditions

2- Compatible with Polyweds tile adhesive range

3- Suitable for use with most type of tiles such as Ceramic, Porcelain, Terrazzo, Marble Tile Joints

GROUT

G2

G3

For more technical  information please visit www.polywed.com.sa

Poly Grout



GROUT

For more technical  information please visit www.polywed.com.sa

G5

Ceramic and Porcelain Cleaner
A concentrated acidic cleanser to remove grouts, or cement mortar residues, mineral deposits, rust stains, and bumps 

from the surface of tiles, and rock surfaces. It is also effective for removing hard water stains, lime deposits and soap 

foams.

AREAS FOR USE

1- Areas with cement deposits and dirt, especially on ceramics and porcelain.

2- It is effective in removing hard water stains, limestone deposits and soap deposits.

3- It is applied in many places such as kitchen surfaces, bathrooms and other areas where there is heavy movement.

G6

Epoxy Grout Cleaner

High viscosity liquid detergent for cleaning epoxy grout residues, Ideal for non-absorbent materials such as porcelain, 

glazed ceramic, and glass mosaics. It’s also effective in removing significant and consolidated residue.

AREAS FOR USE

1- Areas where epoxy grout has been used

2- Effective for removing hard-water stains, lime deposits, and soap scum.

3- Glazed ceramic and glass mosaics. It’s also effective in removing significant and consolidated residue

G4

Epoxy Grout

A two-component high performing epoxy grout system. Easy to apply ideal for indusial grouting in addition to ceramic 

tiles and mosaics

AREAS FOR USE

1- used to support and align critical equipment,

2- applications requiring corrosion resistance

3- applications such as kitchen counters, backsplashes, floors, and other heavy-traffic areas.

Available Colors

01 02 03 07 09 10

12 13 15 18 19

Legal Disclaimer: Actual colors may vary. We try to edit the technical information provided to show grout color samples as life-like as 
possible, but please understand the actual color may vary slightly and Polywed cannot guarantee that the color you see accurately portrays 
the true color of the product.
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HEAD OFFICE IN SAUDI ARABIA 

Progressive center company ltd. (Polywed)

WWW.POLYWED.COM.SA

Alhassan Alhalowani Street 
Abruq Ar Rughamah Dist. 
Building No. 8178 
Zip Code 22261
Tel: 012 661 5008
Toll Free: 9200 09671
E-mail : info@polywed.com.sa  
Saturday - Thursday 7:00 AM - 3:00 PM

CORPORATE HEADQUARTERS

Rabigh, Saudi Arabia 
2nd Industrial City
Tel: 012 661 5008
Toll Free: 9200 09671
E-mail: info@polywed.com.sa 
Sunday - Thursday: 8:00 AM - 05:00 PM
Disclaimer: Visitors are allowed
entry by appointment only

RABIGH FACTORY

Store 19, Al Baladeah Street, Othman
Commercial Center, Azziyah Dist, 
Jeddah 23334
Tel: 
Toll Free: 
E-mail : rabeh@polywed.com.sa 
Saturday - Thursday 8:00 AM - 6:00 PM

To save our electronic business card directly to the contacts of your phone, please open your 
phone camera and scan the bar code below. The following (Virtual Contact File), is a file 
format standard for electronic business cards that contains our corporate information, 
telephone numbers, e-mail addresses, and company website. 

@PolywedKsa

012 661 5008
9200 09671

CENTRAL WAREHOUSE



المكتب الرئيسي في المملكه العربيه السعوديه

شركة مصنع المركز التقدمي (بولي ويد)

WWW.POLYWED.COM.SA

7:00 A.M.- 3:00 P.M.

لحفظ بطاقة أعمالنا الإلكترونية مباشرة إلى جوالك ، يرجى فتح كاميرا هاتفك ومسح الرمز الشريطي 
أدناه. ما يلي (ملف جهة اتصال افتراضي) وهو يحتوي على معلومات الشركة من أرقام الهواتف 

وعناوين البريد الإلكتروني وموقع الشركة على الويب

@PolywedKsa

شارع الحسن الحلواني ، حي ابرق الرغامة 
 رقم المبنى  ٨١٧٨  وحدة رقم ٢

 رمز البريد ٢٢٢٦١ الرقم الإضافي ٢٥٩٣
تليفون:  

الرقم المجاني:
info@polywed.com.sa :الايميل

السبت الى الخميس من الساعة

مستودع المركزي

012 661 5008
9200 09671

المدينه الصناعيه الثانيه 
رابغ، المملكة العربية السعودية 

تليفون:   
الرقم المجاني:

 info@polywed.com.sa :الايميل
السبت الى الخميس من الساعة 

تنويه: لا يسمح للزوار دخول المصنع الى بموعد رسمي 

مصنع رابغ 

012 661 5008
9200 09671

8:00 A.M.- 5:00 P.M.

 المقر الرئيسي للشركة

رقم المتجر ١٩ شارع بلديه
مركز عثمان، حى العزيزية الرمز البريدي ٢٣٣٣٤ ،

جده ، المملكه العربيه السعوديه 
تليفون:   

الرقم المجاني:
الايميل:  

السبت الى الخميس من الساعة

012 661 5008
9200 09671

8:00 A.M.- 6:00 P.M.
 rabeh@polywed.com.sa 



ترويبة 

G5

G6

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني

منظف السيراميك والبورسلين

منظف حمضي مركز لإزالة الزوائد الإسمنتية، أو بقايا مونة الأسمنت، والرواسب المعدنية، وبقع الصدأ، والنتوءات من سطح البلاطات و 

الأسطح الإسمنتية والصخرية. كما أنه فعالة لإزالة بقع الماء العسر و رواسب الجير و رغاوي الصابون.

 أماكن الاستخدام:

١- المناطق التي فيها الرواسب الاسمنتية والأوساخ، وخاصة على السيراميك والبورسلين.

٢- فعال في إزالة بقع الماء العسر والرواسب الجيرية و ترسبات الصابون.

٣- يطبق  في أماكن عدة  مثل أسطح المطبخ والحمامات وغيرها من مناطق تكمن قيها حركة كثيفة.

G4

ترويبه الايبوكسي

ترويبة الإيبوكسي عالية الأداء مكونة من مكونين ذات قوة التصاق عالية للغایة مقاومة للتآکل والمواد الکیمیائیة  ومقاومة میکانیکیة کبیرة 

 أماكن الاستخدام:

١- تستخدم المعادن والخرسانة دون انکماش أو انفصال عن السطح

٢- الأماکن، خاصة فی المناطق التی تکون فیها کثافة التسلیح مرتفعة

٣- مقاومة ضغط قوية في الفترات المبکرة والأخيرة 

منظف ترويبه الايبوكسي

منظف   سائل عالي اللزوجة لتنظيف بقايا ترويبة الإيبوكسي و بواقي مادة الايبوكسي المطبقة على الارضيات او الاسطح ، كما أنها فعالة 

في إزالة البقايا الكبيرة والكتل الموحدة. 

 أماكن الاستخدام:

١- المناطق التي تم استخدام فيها  ترويبة الايبوكسي

٢- فعال في إزالة بقع الماء العسر والرواسب الجيرية و ترسبات الصابون.

٣- يطبق  في أماكن عدة  مثل أسطح المطبخ والحمامات وغيرها من مناطق تكمن قيها حركة كثيفة.

ا�لوان المتوفرة

إخلاء المسؤولية القانونية: قد تختلف الألوان الفعلية. نحن نحاول تحرير المعلومات الفنية المقدمة لإظهار عينات ألوان الترويبة مثل ما هيا في التطبيق العملي 
قدر الإمكان ، ولكن يرجى أخذ العلم بأن اللون الفعلي قد تختلف قليلاً ولا يمكن لي يبولي ود ضمان أن اللون التي في اعلى هيا بدقة اللون الحقيقي للمنتج.

01 02 03 07 09 10

12 13 15 18 1914



ترويبه بولي ويد

ترويبة ذات مكون اسمنتي و تركيبه المانيه تعتمد على الخلط بالماء قبل الاستخدام مباشرة

 أماكن الاستخدام:

 ١- تستخدم لحشو وحدات البلاط

 ٢- متوافق مع مجموعة لواصق البلاط الخاصة بي بولي ود

 ٣- مناسبة للاستخدام مع معظم أنواع البلاط مثل السيراميك ، الخزف ، الترازو ، و بلاط الرخام

ترويبة 

G1

G2

G3

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني

ترويبه مضادة للبكتيريا
ترويبة ذات مكون اسمنتي و تركيبه المانيه المضاد للبكتيريا و الميكروبات.

 أماكن الاستخدام:

١- المستشفيات والعيادات

٢- مطابخ ومناطق معالجة طعام

٣- المدارس و حضانات الأطفال

ترويبه مسابح
والأماكن  السباحة  حمامات  في  البلاط  وحدات  لحشو  تستخدم  البوليمر.  باضافات  معالجة  اسمنتى  اساس  ذات  للماء  عازلة  بلاط  ترويبة 

المعرضة لضغط الماء و يعطي مقاومة عالية للماء والمياه المكلورة ، ويحافظ على الالتصاق تحت غمر المياه المستمر.  تتميز هاذه الترويبه 

بتحمل مختلف النطاقات المناخية و الترددات العالية بين درجات الحرارة

 أماكن الاستخدام:

١- ترويب الحوائط والأرضيات الخاضعة لمجموعة متنوعة من الظروف الجافة أو الرطبة

  T٢- مصمم خصيصًا ليكون متوافقًا مع منتج غراء بلاط رقم واحد ١

٣- مناسب للاستخدام مع بلاط السيراميك والرخام

Poly Grout



اصلاح الخرسانة 

R

مواد البناء المستدامة 
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أدوات البناء
ومعدات السلامة 
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مركبات لمعالجة
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منتجات الايبوكسي  
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دهانات
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معاجين 
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مواد اللياسة
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مواد عزل 
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مواد الربط
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غراء بلاط 
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ترويبه 

G

تصدير محلي تفصيل و تغليف منتجات
حسب الطلب

توزيع عينات و شرحهاتصدير تطبيق المنتجات  الاستشارات والدعم الفني 

مجموعة

 خدماتنا

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني

مجموعة

 منتجاتنا



شركة مصنع المركز التقدمي والمعروفة أيضا بالاسامي التجاري بولي ويد و معا نبني ،  هي شركة من القطاع 
الخاص وقد أسست في عام 1988 م ومقرها الرئيسي مدينة جدة بالمملكة العربية السعودية ، ونحن شركة 
متخصصة في صناعة مواد البناء والكيماويات المتخصصة مثل العوازل و الايبوكسيات ومواد إصلاح الخرسانة 

وجميع أنواع غراء البلاط ومواد الربط الكيميائي

تعمل بولي ويد باستمرار على صياغة منتجات سهلة وسريعة التطبيق. وبالتالي نقدم إنتاجية وفوائد 
أعلى للمستخدم النهائي 

الحرارة  الجغرافية من  القاسية  في منطقتنا  الجوية  الظروف  لتحمل  بدقة  تم تصميم منتجاتنا 
الكيميائية  الصيغ  باستخدام  العالي  والحمل   ، الحرارة  درجة  في  الكبيرة  والتفاوتات   ، الشديدة 

الحديثة.

تم اختيار منتجاتنا بحيث يمكنك بسهولة العثور على المنتج المناسب لحالة وظروف البناء الفردية 
الخاصة بك. هذا يحسن التكاليف ويطيل عمر الطلاء.

تم تصميم بعض منتجاتنا خصيصًا لمنع ظهور وتطور البكتريا و الميكروبات التي توفر للمستخدم 
النهائي  بيئة معيشية صحية

سهلة التطبيق 1

صناعه سعوديه محليا 2

منتجات متخصصة 3

مقاومة للبكتيريا  والميكروبات  4

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني

نبذه

عن الشركة



مــعـــــا نـبـنــــي 
W W W . P O L Y W E D . C O M . S A

توفر بولي ويد مجموعة شاملة من الروبة الاسمنتية والمنظفات الخاصة بها مصنعة 

او  المسابح  أو  الجدران  أو  الأرضيات  كان  ،سواء  اختيارك  كان  أيا  المعايير.  بأعلى 

الاستخدام الصناعي والصحي بولي ود تضمن  قوة التصاق  لتروباتها عالية للغاية 

تتميز  الميكروبات.  و  الماء  الکیمیائیة ومقاومة ضد ضغط  والمواد  للتآکل  مقاومة 

درجات  بين  العالية  الترددات  و  المناخية  النطاقات  مختلف  بتحمل  بولي  ترويبات 

الحرارة

ترويبات
المنتجات  دليل 


